
Bestyrelsesmøde	15.	05.	2024	
Tilstede.	Peter,	Philipp.	Klaus,	Matina,	Loa	og	Carsten.	Margit	havde	meldt	ferie.	
	
	
	
Dagsorden.	
Budget	
Formandsberetning.	
Forslag	til	G.F.	
Cykel	og	skraldeskure.	
Grussti.	
Lille	plads	ved	vandgraner.	
Lamper.	
Deas	digital	behandling	af	dokumenter.	
	
Peter	og	Philipp	har	sammen	med	Deas	lavet	nogle	justeringer	i	regnskabet	som	kan	ses	
i	budgettet	som	er	sendt	ud.	Deas	mener	at	vi	bør	have	en	buffer	på	mindst	150.000Kr.	
Der	vil	blive	orienteret	om	opdateret	budget	ved	G.F..	Der	er	nogle	små	justeringer,	men	
de	kommer	først	efter	G.F.	Vi	hensætter	også	en	sum	årligt	til	vedligehold	
	
Peter	bad	bestyrelsen	gennemlæse	formandsberetningen	og	foreslår	at	beretningen	fra	
næste	år	bliver	udsendt	elektronisk	samt	slås	op	i	opgange	sammen	med	indkaldelsen	til	
G.F.	
	
Der	var	et	forslag	som	Klaus	kom	med	til	mødet	fra	hans	forening.	Det	skal	slås	op	i	alle	
opgange	1	uge	inden	G.F.	
	
En	del	af	cykel	og	skraldeskure	er	i	dårlig	stand	og	skal	repareres.	Der	ligger	tilbud	fra	
snedker	på	dette.	Vi	laver	et	skur	først	og	ser	så	hvordan	det	går	så	vi	har	føling	med	
budgettet.	Klaus	indhenter	yderligere	tilbud.	
	
Philipp	laver	et	udkast	til	krav	specifikation	og	sender	rundt.	
	
Der	ligger	også	pris	på	belægning	af	stien	ned	til	søen,	med	sten	eller	benmel.	Vi	taler	om	
det	igen	efter	G.F.	
	
På	den	lille	plads	ved	vandgranerne	ved	legepladsen	i	nord	gården	kan	det	laves	et	fint	
lille	sted	med	højbede	og	bord	bænkesæt.	Klaus	talte	om	en	boulebane,	men	pladsen	er	
ikke	så	stor.	Vi	tager	det	efter	G.F.		
	
Margit	indhenter	priser	på	lamper	til	gården.	
	
Philipp	finder	referat	fra	sidste	ekstra	ordinær	G.F.	
	
Vi	taler	med	Deas	angående	digitalisering	af	dokumenter.	
	

	
	


